



28 mai 1950 - Redvers, Saskatchewan - 2 mars 2018 - Calgary, Alberta

Gerald Blezy est décédé le vendredi 2 mars 2018 à l'âge de 67 ans.

Gerald a été élevé sur la ferme familiale à Storthoaks, en Saskatchewan. Il était le deuxième des six garçons. Gerald a obtenu son baccalauréat en éducation en 1975 de l'Université de Regina. Il était Chevalier de Colomb au 4ème degré et membre de l'église St. Paul. Il a été enseignant à l'école primaire pendant plus de 35 ans. Il a enseigné en Saskatchewan à ses débuts, mais il a passé l'essentiel de sa carrière dans l'enseignement à Fort McMurray. Gerald manquera beaucoup à ses nombreux amis enseignants à Fort McMurray et à Calgary.

Gerald aimait collectionner des timbres, lire des livres d'histoire et faire de la généalogie. Il était le meilleur oncle et frère que vous puissiez avoir.

Gerald laisse dans le deuil ses frères et ses belles-sœurs ; Raymond et Dianne Blezy d'Okotoks, Alb., Herve et Annie Blezy de Boswell, C.-B. et Alain et Debbie Blezy de Gardenville, New York; et sa belle-soeur Francine Blezy de Storthoaks, SK; Ses nièces et leurs conjoints, Lynne et Jeremy Brinkworth de Calgary, Alb., Janet Blezy et Justin Brennan d'Edmonton, Alb., Jaclyn et Matt Saban d'Edmonton, Alb., Katriona Blezy de Pittsburgh, Pennsylvanie, Alexa Blezy de Buffalo, New York, et Melina Blezy et Celesta Blezy, Gardenville, New York; ses neveux; Michael Blezy de Toronto, ON, Neil Blezy de Wollongong, NSW, Australie, Kevin Blezy et Hayley Carlson de Saskatoon, SK, et Trent Blezy et Laura Osicki de Regina, SK.

Gerald fut précédé par ses parents Anne-Marie et Marcel Blezy ; et ses frères et sœurs Auréle Blezy et Gilles Blezy.

Gerald était membre de l'Association des Gauthier d'Amérique (numéro 131).

Sincères condoléances aux familles éprouvées,

Comité d'administration de l'Association.



May 28, 1950 Redvers, Saskatchewan
March 2, 2018 – Calgary, Alberta

Gerald Blezy passed away on Friday, March 2, 2018 at the age of 67 years.

Gerald was raised on the family farm in Storthoaks, SK. He was the second oldest of six boys. Gerald received his Bachelor of Education in 1975 from the University of Regina. He was a 4th Degree Knights of Columbus and a member of St. Paul's Church. He was a primary school teacher for over 35 years. He taught in Saskatchewan in his early years, but most of his teaching career was spent in Fort McMurray. Gerald will be missed by his many teaching friends in Fort McMurray and Calgary.

Gerald enjoyed stamp collecting, reading history books and genealogy. He was the best Uncle and brother you could possibly have.

Gerald is survived by his brothers and sisters-in-law; Raymond and Dianne Blezy of Okotoks, AB, Herve and Annie Blezy of Boswell, BC, and Alain and Debbie Blezy of Gardenville, New York; and his sister-in-law Francine Blezy of Storthoaks, SK; His nieces and their spouses, Lynne and Jeremy Brinkworth of Calgary, AB, Janet Blezy and Justin Brennan of Edmonton, AB, Jaclyn and Matt Saban of Edmonton, AB, Katriona Blezy of Pittsburgh, Pennsylvania, Alexa Blezy of Buffalo, New York, and Melina Blezy and Celesta Blezy, Gardenville, New York; his nephews; Michael Blezy of Toronto, ON, Neil Blezy of Wollongong, NSW, Australia, Kevin Blezy and Hayley Carlson of Saskatoon, SK, and Trent Blezy and Laura Osicki of Regina, SK.

Gerald was predeceased by his parents Anne-Marie and Marcel Blezy; and his siblings Auréle Blezy and Gilles Blezy.

Gerald was member of the Association des Gauthier d'Amérique (131).

Deep condolences to the families.

Administrative Committee of the Association.